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Vragen van het lid Mohandis (PvdA) aan de staatssecretaris van Onderwijs, 
Cultuur en Wetenschap over het bericht «VO-raad jokt: promotie van leraren 
kan wel» (ingezonden 27 juni 2013). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «VO-raad jokt: promotie van leraren kan 
wel»?1 2 

Vraag 2
Deelt u de opvatting van de VO-raad dat scholen tijdelijk zouden moeten 
stoppen met het bevorderen van docenten naar een hogere loonschaal? Zo 
nee, waarom niet? 

Vraag 3
Klopt de bewering van de AOb3, dat de functiemix scholen tussen 2008 en 
2012 geld heeft opgeleverd? Zo ja, om hoeveel geld gaat het? 

Vraag 4
Hoe gaat u er zorg voor dragen dat het doel van de functiemix, het aantrekke-
lijker maken van het beroep van leerkracht, behaalt wordt? Bent u bereidt de 
VO-raad en scholen in dit kader aan te spreken op hun verantwoordelijkheden 
richting docenten?

1 VO-raad: voortgezet onderwijsraad
2 http://www.aob.nl/default.aspx?id=12&article=49746
3 AOb: Algemene Onderwijsbond
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